

《单词百科:DCDS是什么意思?DCDS怎么发音?DCDS的解释和用法》

英语单词DCDS是什么意思?DCDS怎么读?DCDS怎么发音?简答网为您整理了DCDS的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



DCDS的意思

1、[计]= Digital Control Design System,数字控制设计系统;

DCDS的双语例句

1、The changes of the electrical activity and cognitive function in the rat of DCDs after status epilepticus

皮质发育不良大鼠癫痫持续状态后认知功能和脑电活动的改变

2、Two patients with DCDs demonstrated activation of basical cerebral regions such as Wernicke and Broca areas.

两例DCDs患者表现为基本语言功能区的激活，诸如Wernicke区和Broca区激活。

3、 All functional modules in DCDS are implemented by using C/ C++, and MySQL-API is used to access the diagnosis databases in Linux.

采用C/C++设计各功能模块，并利用MySQL – API实现在Linux下应用模块与数据库服务器的连接。

4、 Voltammetric characteristics and oscillographic behavior of DCDS were investigated, and a differential pulse anodic voltammetry for determination of DCDS in capsule was presented.

考察了多贝斯的伏安特性及其示波行为，建立了多贝斯胶囊中多贝斯的微分脉冲伏安测定法。

5、 The weight of the brain and body in model groups rats were lighter than those of the control groups. DCDS was a handicap to the development of the body and brain.

模型组与正常对照组相比，体重和大脑重量均明显减轻，说明模型鼠的身体发育和大脑发育均受到影响。

6、 Compromising the programming efficiency, debugging, boundary treatments, numerical accuracy and stability, the DCDS scheme is a convenient and optimum way to maintain the second-order numerical accuracy.

总之，在程序的效率、调试、边界处理、计算精度及稳定性等因素权衡下，DCDS格式是保持二阶数值精度的简易途径。

7、 Taking, the general two-dimensional steady convection-diffusion equation as an example, the deferred correction CDS scheme was derived based on the first-order upwind scheme, which we defined as DCDS scheme.

接着以二维对流扩散方程为例，推导出延迟修正的CDS格式，并定义为DCDS格式。

以上是简答网为您整理的DCDS怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于DCDS的

用法、DCDS的释义、DCDS的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/DCDS>